

## 中原大學 112-2 學期暑期夏季課程作業日程表【中原學生】

◇ 暑期選課系統：[https://itouch.cycu.edu.tw/active\\_project/cycu2000h\\_03/cycu\\_03/main.jsp](https://itouch.cycu.edu.tw/active_project/cycu2000h_03/cycu_03/main.jsp)

作業項目	暑期作業時間 ( 113 年 )	
	第一期	第二期
暑期開課需求登記	4 月 29 日(一)至 5 月 6 日(一) 註：登記僅供學校開課參考，並不表示完成選課。	
查詢暑期開課資料	6 月 4 日(二)起 註：第二期課程陸續於 6/26(三)前公告完成。	
網路選課	6 月 6 日(四)14:00 起至 6 月 11 日(二)14:00 止  休學生：請至 <a href="#">本表單網址</a> 登記選課	7 月 3 日(三)14:00 起至 7 月 9 日(二)14:00 止  休學生：請至 <a href="#">本表單網址</a> 登記選課
課程退課、退費申請	6 月 11 日(二)14:00 起至 6 月 30 日(日)23:59 止	7 月 9 日(二) 14:00 起至 7 月 31 日(三) 23:59 止
課程遞補登記	6 月 11 日(二)16:00 起至 6 月 18 日(二)14:00 止	7 月 9 日(二)16:00 起至 7 月 16 日(二)14:00 止
	註：1. 僅限中原學生遞補登記。 2. 僅開放網路選課截止後，系統選課人數達「開課人數 80% 以上」的課程遞補。 3. 依登記順序遞補。若重複填寫，將以最後填寫登記的資料為主。 4. 遞補課程與已選上之課程衝堂，視同放棄遞補。	
公告選課審核未通過名單	6 月 17 日(一)11:00	7 月 15 日(一)11:00
繳費期間	6 月 17 日(一)12:00 起至 6 月 24 日(一)09:00 止	7 月 15 日(一)12:00 起至 7 月 22 日(一)09:00 止
	※繳費方式及系統入帳時間(繳費連結、繳費單上均含有繳費編號) (1) 信用卡線上刷卡：刷卡後下個工作日。 (2) ATM 轉帳：繳款 10 分鐘後。 (3) 超商繳費：繳款後 1-3 日。 (4) 全省兆豐銀行臨櫃繳費(需列印繳費單)：繳款 10 分鐘後。	
公告正式開班課程及教室	6 月 26 日(三)	7 月 24 日(三)
暑期正式上課期間	7 月 1 日(一)至 7 月 31 日(三)	8 月 1 日(四)至 8 月 30 日(五)

## The schedule for 112-2 semester CYCU Summer Courses 【CYCU students】

◇ Summer Course Application System : [https://itouch.cycu.edu.tw/active\\_project/cycu2000h\\_03/cycu\\_03/main.jsp](https://itouch.cycu.edu.tw/active_project/cycu2000h_03/cycu_03/main.jsp)

Items	Application Period (2024)	
	First phase	Second phase
<b>Registration required for Summer Courses</b>	<b>From April 29<sup>th</sup> (Mon.) to May 6<sup>th</sup> (Mon.)</b> Note: This stage is only for registration and the course selection assignment has not been completed.	
<b>Query course information</b>	<b>Starting from June 4<sup>th</sup> (Tue.)</b> Note : The second phase will be gradually announced before 6/26 (Wed.)	
<b>Online course selection</b>	<b>From June 6<sup>th</sup>, 2 p.m. (Thu.) to June 11<sup>th</sup>, 2 p.m. (Tue.)</b> Suspension student: please enter <a href="#">this link</a> to register for course selection	<b>From July 3<sup>rd</sup>, 2 p.m. (Wed.) to July 9<sup>th</sup>, 2 p.m. (Tue.)</b> Suspension student: please enter <a href="#">this link</a> to register for course selection
<b>Application for Course Withdrawal and Refund</b>	<b>From June 11<sup>th</sup>, 2 p.m. (Tue.) to June 30<sup>th</sup>, 11:59 p.m. (Sun.)</b>	<b>From July 9<sup>th</sup>, 2 p.m. (Tue.) to July 31<sup>st</sup>, 11:59 p.m. (Wed.)</b>
<b>Register for the waiting course selection</b>	From June 11 <sup>th</sup> , 4 p.m. (Tue.) to June 18 <sup>th</sup> 2 p.m. (Tue.)	From July 9 <sup>th</sup> , 4 p.m. (Tue.) to July 16 <sup>th</sup> , 2 p.m. (Tue.)
	<b>Note :</b> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. The waiting course registration is open only for CYCU students.</li> <li>2. After the online course selection deadline, only courses in the selection system with registration numbers exceeding "80% or more of the course capacity" will be open for students to register for the waiting list.</li> <li>3. The course will fill vacancies in order of precedence. If you fill in repeatedly, the result will mainly be the last registered one.</li> <li>4. The waiting course will be regarded as giving up if it conflicts with the already selected course.</li> </ol>	
<b>Announcement for the List of Non-Approval Course Selection Reviews</b>	June 17 <sup>th</sup> (Mon.) 11 a.m.	July 15 <sup>th</sup> (Wed.) 11 a.m.
<b>Payment period</b>	<b>From June 17<sup>th</sup> (Mon.), 12 p.m. to June 24<sup>th</sup> (Mon.), 9 a.m.</b>	<b>From July 15<sup>th</sup> (Mon.) 12 p.m. to July 22<sup>nd</sup> (Mon.) 9 a.m.</b>
	<b>※Payment methods and recording time</b> (The payment link and the payment sheet are both indicated with the payment number.) <ol style="list-style-type: none"> <li>1. <b>Credit card online payment:</b> the next work day after paying.</li> <li>2. <b>ATM transferring payment:</b> payment after 10 minutes.</li> <li>3. <b>Convenient store:</b> after payment 1-3 days.</li> <li>4. <b>Pay at Mega Bank with the payment sheet:</b> payment after 10 minutes.</li> </ol>	

Items	Application Period (2024)	
	First phase	Second phase
<b>Announcement of Formal Courses and Classrooms</b>	<b>June 26<sup>th</sup> (Wed.)</b>	<b>July 24<sup>th</sup> (Wed.)</b>
<b>Schedule for Summer Course</b>	<b>From July 1<sup>st</sup> (Mon.) to July 31<sup>th</sup>(Wed.)</b>	<b>From August 1<sup>st</sup> (Thu.) to August 30<sup>th</sup> (Fri.)</b>